
De afronding van de jettermi-
nal zou eerst eind augustus
plaatsvinden, zodat het Curaçao
North Sea Jazz festival (CNSJF)
kon worden meegepakt. In dat
weekend kwamen 35 privéjets
aan op Hato. Normaal zijn dit er
in een weekend een stuk of acht.
Door het uitblijven van vergun-
ningen konden deze bezoekers
niet in de nieuwe jetterminal
ontvangen worden. Blanchard
laat weten dat het een geweldige
kans zou zijn geweest als de ter-
minal af was geweest om het
vliegveld in de schijnwerpers te
zetten. Ook Maurice Adriaens,
directeur van Curaçao Airport
Holding (CAH), vindt het jam-
mer dat het project gestrand is.
,,Het was een goed moment ge-
weest, waarbij er veel internatio-
nale aandacht is. Dat is helaas
niet gelukt.” Blanchard vervolgt
in zijn brief dat in het bijzonder
CAP, die veel heeft geïnvesteerd
in de terminal, had kunnen pro-
fiteren van de nieuwe terminal.
In plaats daarvan staat Curaçao
volgens Blanchard weer achter-
aan in de rij en mist het deze
fantastische mogelijkheid. 

De vertraging is volgens Blan-
chard opgetreden omdat de
bouwvergunningen niet waren
goedgekeurd. Adriaens: ,,Mo-
menteel zijn we in afwachting
hiervan. Het is een gemiste kans
voor Curaçao. Het is nu aan mi-
nister van Verkeer, Vervoer en
Ruimtelijke Ordening Earl Bal-
borda (PNP). De overheid praat
veel over het stimuleren van de
economie, maar als een kans als
deze zich voordoet, dan ligt een
vergunning enkele maanden te
wachten.” Blanchard laat weten
dat CAP de aanvraag drieënhal-
ve maand geleden had inge-
diend voor de renovatie van een
gebouw in handen van de over-
heid. Momenteel zijn de vergun-
ningen nog niet rond, maar
CAP hoopt binnenkort goed
nieuws van de instanties te ont-
vangen. 

Adriaens: ,,Tijdens zo’n
CNSJF komen toch veel belang-
rijke mensen naar Curaçao die
een speciale behandeling willen.
Daarom was het zo goed ge-
weest als de terminal klaar was
geweest. De ontvangst had dan

wat extra cachet gehad. Er is veel
vraag vanuit voornamelijk New
York en Brazilië. Curaçao is een
goede hub en wij hopen dat de
kapitaalkrachtige mensen die
met de jets vliegen dan ook een
weekendje Curaçao aandoen.”
De afronding van de jetterminal
stond gepland voor eind au-
gustus, zodat bezoekers van het
Curaçao North Sea Jazz Festival
met hun jets naar het eiland
konden komen.

Minister van Verkeer, Vervoer
en Ruimtelijke Ordening Earl
Balborda (PNP), minister van
Economische Ontwikkeling
Stanley Palm (PAIS) en minister
van Financiën José Jardim
(Groep-Sulvaran) waren voorals-
nog niet bereikbaar voor com-
mentaar. 
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Curaçao

Advertentie

simpelFIANSA maakt het mogelijk.

Tot nu toe heb ik alles op eigen kracht bereikt. 

Nu ontbreekt alleen water (en nog wat kleine

details). Met simpelFIANSA gaat mijn droom nu 

uitkomen. Zodat ik straks elke dag een duik kan 

nemen.

Bezoek uw Banko Amigu of bel 

466 1111 en ontdek hoe simpel 

simpelFIANSA is!

 

 

 

Leeg, 
maar niet

lang meer!

mijn droom is uitgekomen...

Postzegels in collectemaand kanker

In de traditionele maand waarin wordt gecollecteerd voor de bestrijding van kanker, is een speciale set
postzegels gelanceerd. Bij C-Post kregen gistermiddag verschillende hoogwaardigheidsbekleders, waar
onder gouverneur Lucille George-Wout, een setje van deze speciale postzegels. Met de zegels moet
onder andere meer bewustwording worden gecreëerd. FOTO JEU OLIMPIO

‘Gemiste
kans voor
Curaçao’
Van een onzer verslaggeefsters
Willemstad - Door vertraging van de bouw van de termi-
nal voor privéjets is Curaçao een kans misgelopen om te
schitteren. Ralph Blanchard, ceo van CAP schreef hier
een (informele) e-mail over aan minister van
Economische Ontwikkeling Stanley Palm (PAIS).

Van een onzer verslaggevers
Willemstad - Minister Ben Whi-
teman van Gezondheid, Milieu
en Natuur is blij dat het goed
gaat met het Advent Ziekenhuis.
Hij zegt dat desgevraagd in een
reactie op de persconferentie
van het ziekenhuis afgelopen
maandag. De ziekenhuisdirectie
bestreed daar eerdere uitspraken
van Whiteman dat het Advent
vrijwel bankroet zou zijn en
vindt dat de bewindsman die
zou moeten rectificeren. De mi-
nister zegt blij te zijn dat het zie-
kenhuis heeft gereageerd: ,,Ik
ben blij dat ze openheid hebben
gegeven en gezond zijn. Dat is

een zorg minder.” Whiteman
wil niet zeggen waarop hij zijn
uitspraken heeft gebaseerd, ter-
wijl hij volgens het Advent over
alle informatie uit de boeken be-
schikte. Het Advent Ziekenhuis
zegt niet in Hospital Nobo Otro-
banda (HNO) te willen opgaan
en niet te willen fuseren met de
Taams Kliniek en het Sint Elisa-

beth Hospitaal. Daarover zegt de
minister dat zijn beleid is ge-
richt op één centrale ziekenhuis-
functie. Verder is de beslissing
om aan HNO mee toe doen aan
het Advent: ,,Niemand is ver-
plicht daaraan mee te doen.”
Maar de stelling van het Advent
dat het goed is om concurrentie
te hebben, zodat de tarieven laag
blijven gaat volgens Whiteman
niet op: ,,In de gezondheidszorg
werkt dat niet zo. Daar gaat het
om een aanbod gestuurde
vraag.” Kortom, bij meer aanbod
van medische zorg komen er
meer patiënten en gaan de
kosten omhoog.

Whiteman:
Een zorg
minder


